
Protokół Nr 40/21
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
Rady Miejskiej w Ciechanowcu,
odbytego w dniu 23 sierpnia 2021 roku

w Urzędzie Miejskim w Ciechanowcu

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 730 do godz. 845.

Przewodniczący Komisji: Aneta Joanna Czarnecka 

Protokolant: Wioleta Kierska

Radni obecni na komisji:

1. Aneta Joanna Czarnecka
2. Przemysław Dybowski
3. Radziszewska Maria Jadwiga

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

 Anna Czapkowska – Sekretarz Gminy
 Burmistrz Ciechanowca – Eugeniusz Święcki

Obrady były prawomocne.

Ad pkt 1

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka dokonała otwarcia posiedzenia, stwierdziła
obecność trzech członków Komisji i powitała przybyłych na posiedzenie Komisji Sekretarz
Gminy Annę Czapkowską oraz Burmistrza Ciechanowca Eugeniusza Święckiego.

Ad pkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  przedstawiła  proponowany  porządek
posiedzenia.

Proponowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia.
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

1) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
2) udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego Kościoła pw.

Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków,
3) upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku zobowiązania  

w  zakresie  poniesienia  kosztów  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i  obszaru
rewitalizacji oraz opracowania Gminnego Programu Rewitalizacji Gminy Ciechanowiec
wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko,

4) upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do  zaciągnięcia  w  2022  roku  zobowiązań  
w  zakresie  rewitalizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Promowanie  ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”,

5) określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie należności
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Ciechanowiec
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i jej jednostkom organizacyjnym oraz warunków dopuszczalności pomocy publicznej  
w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną, a także wskazania
organów uprawnionych do udzielania tych ulg,

6) określenia  wzoru  wniosku  o  przyznanie  dodatku  mieszkaniowego  oraz  wzoru
deklaracji  
o dochodach gospodarstwa domowego,

7) nawiązania współpracy z Gminą Pińczów,
8) rozpatrzenia petycji,
9) przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy

Ciechanowiec.
4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.
5. Informacja dotycząca przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku

szkolnego oraz sytuacji finansowej szkół podstawowych i przedszkola.
6. Sprawy różne.
7. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  odczytała  proponowany
porządek posiedzenia i zapytała czy Radni zgłaszają inne propozycje.
Innych propozycji nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
proponowany porządek posiedzenia.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka stwierdziła, że proponowany
porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w obecności trzech członków Komisji.

Ad pkt 3 ppkt 1

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca
Eugeniusza Święckiego o omówienie projektu uchwały. 

Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki poinformowała,  że do budżetu wprowadza się
169 530,00  zł  dotacji  na  realizację  przez  Szkołę  Podstawową  w  Łempicach  zadania  pn.
‘Ponadnarodowa mobilność uczniów’.  Jest  to koszt  pobytu 20 uczniów i 4 nauczycieli  w
Grecji.  Wprowadzono 18 525,00 zł środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  
w Warszawie i  Białymstoku na dofinansowanie kosztów usuwania odpadów azbestowych.
101 600,00  zł  zwiększa  się  środki  z  budżetu  państwa  w ramach  Rządowego  Funduszu.  
O 10 000,00 zł zwiększa się środki z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. Zmniejsza się 
o 1 484 000,00 zł  środki unijne na realizację  zadania inwestycyjnego pod nazwą ‘Montaż
instalacji  fotowoltaicznych’.  Zmniejsza się  również o 1 550 000,00 zł  środki  na realizację
zadania  pod  nazwą ‘Adaptacja  i  ochrona  bioróżnorodności  terenu  doliny  Bugu  i  Nurca’,
inwestycja ta całościowo zostanie rozliczona w 2022 roku. 47 500,00 zł zwiększono środki
własne  na  wykonanie  dokumentacji   do  kompleksowego  remontu  szkół  podstawowych.
5 500,00  zł  zwiększa  się  środki  własne  gminy  na  zakup  energii  elektrycznej  do  świetlic
wiejskich. 30 000,00 zł zabezpieczono jako środki własne gminy na dofinansowanie w 2021 r.
przeprowadzenia badań konserwatorskich zabytkowego kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej
w Ciechanowcu. W ramach przeniesień między paragrafami zabezpieczono 46 220,00 zł   
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na zwrot niewykorzystanych środków przez Szkołę Podstawową im. Mikołaja Kopernika  
w Ciechanowcu z realizowanego projektu pn. „Energia kompetencji – energia rozwoju”. 
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  do  projektu
uchwały. 
Pytań nie zgłoszono.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka, która zapytała o realizację
inwestycji dotyczącej przebudowy zalewu. 

W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  realizacja
inwestycji miała rozpocząć się z końcem sierpnia bieżącego roku. Firma dostarczyła pismo 
z prośbą o przesunięcie terminu o miesiąc, ponieważ nie udało im się uzyskać wszystkich
pozwoleń.  Dodał, że w bieżącym roku powinny rozpocząć się prace ziemne, a realizacja
całego zadania odbędzie się w przyszłym roku. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok stanowi załącznik nr 2 do
protokołu.  

Ad pkt 3 ppkt 2

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w sprawie  udzielenia  w 2021 roku dotacji  na  badania
konserwatorskie  zabytkowego  Kościoła  pw.  Trójcy  Przenajświętszej  w  Ciechanowcu
wpisanego do rejestru zabytków.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że Parafia rzymskokatolicka zwróciła się
do  Gminy  Ciechanowiec  o  dofinansowanie  przeprowadzenia  w  2021  r.  badań
konserwatorskich  zabytkowego  Kościoła  pw.  Trójcy  Przenajświętszej  w  Ciechanowcu.
Wnioskowana dotacja zostanie przeznaczona w wysokości do 30 000,00 zł. 

Głos zabrał Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki, który poinformował, że w przyszłym
rok  w Ciechanowcu  szykuje  się  dość  duża  impreza,  która  będzie  związana  z  otwarciem
nowych magazynów w Muzeum Rolnictwa im. ks. Krzysztofa Kluka i otwarciem nowego
zalewu. Jeżeli  chodzi  o zalew to Burmistrz  poinformował,  że będzie jeszcze rozmawiał z
Wodami Polskimi oraz z Ministerstwem Środowiska w sprawie jego wyczyszczenia przed
rozpoczęciem przebudowy. Planowane jest również otwarcie nowego parkingu przy Kościele
pw.  Trójcy  Przenajświętszej  w  Ciechanowcu.  W związku  z  tym,  że  ks.  Proboszcz  chce
odnowić Kościół, konieczne jest przeprowadzenie badań konserwatorskich. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  dotacji  na  badania  konserwatorskie
zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru
zabytków.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie udzielenia w 2021 roku dotacji na badania konserwatorskie zabytkowego
Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru zabytków.

Projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  w  2021  roku  dotacji  na  badania  konserwatorskie
zabytkowego Kościoła pw. Trójcy Przenajświętszej w Ciechanowcu wpisanego do rejestru
zabytków stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 3

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  
do  zaciągnięcia  w 2022 roku zobowiązania  w zakresie  poniesienia  kosztów wyznaczenia
obszaru  zdegradowanego  i  obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu
Rewitalizacji  Gminy  Ciechanowiec  wraz  z  przeprowadzeniem  strategicznej  oceny
oddziaływania na środowisko.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że jest to upoważnienie do zaciągnięcia
zobowiązania do kwoty 11 000,00 zł (nie jest to kredyt). Jest to zobowiązanie, które będzie
realizowane w 2020 r. i w związku z tym konieczne jest podjęcie takiej uchwały. Planowane
do realizacji  projekty,  w ramach Gminnego Programu Rewitalizacji  Gminy Ciechanowiec
przyczynią się do poprawy estetyki, ładu przestrzennego, ochrony środowiska naturalnego,
zachowania dziedzictwa kulturalnego oraz podniosą jakość życia mieszkańców. Z uwagi na
fakt, że rewitalizacja zaplanowana jest na 2022 rok, konieczne jest podjęcie takiej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego i
obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy
Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku
zobowiązania  w  zakresie  poniesienia  kosztów  wyznaczenia  obszaru  zdegradowanego  i
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obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy
Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko.
Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązania w zakresie poniesienia kosztów wyznaczenia obszaru zdegradowanego  
i  obszaru  rewitalizacji  oraz  opracowania  Gminnego  Programu  Rewitalizacji  Gminy
Ciechanowiec wraz z przeprowadzeniem strategicznej oceny oddziaływania na środowisko
stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 4

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca  do
zaciągnięcia w 2022 roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn.
„Promowanie ochrony różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  jest  to  również  upoważnienie  
do zaciągnięcia zobowiązania do kwoty 5 200 000,00 zł. Inwestycja ta będzie realizowana  
w 2022 roku. Będzie ona realizowana ze środków własnych gminy i ze środków unijnych,
dlatego też niezbędne jest podjęcie takiej uchwały w celu zabezpieczenia środków. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  upoważnienia  Burmistrza  Ciechanowca do zaciągnięcia  w 2022 roku
zobowiązań  w  zakresie  rewitalizacji  zadania  inwestycyjnego  pn.  „Promowanie  ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia”.

Projekt uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza Ciechanowca do zaciągnięcia w 2022
roku zobowiązań w zakresie rewitalizacji zadania inwestycyjnego pn. „Promowanie ochrony
różnorodności biologicznej i przyrodniczej południowego Podlasia” stanowi  załącznik nr 5
do protokołu. 

Ad pkt 3 ppkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu
udzielania  ulg  w  spłacie  należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,
przypadających  Gminie  Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków
dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc
publiczną, a także wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.
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Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała, że niniejsza uchwała określa zasady i
tryb umarzania oraz rozkładania na raty należności cywilnoprawnych przypadających Gminie
Ciechanowiec  oraz  jej  jednostkom  organizacyjnym.  Przedłożony  projekt  uchwały  zastąpi
uchwałę,  która  została  podjęta  w  listopadzie  2019  roku.  Programy  unijne,  które
obowiązywały  do  końca  czerwca 2021 roku skończyły  się.  Teraz  zostały  przedłużone  do
grudnia  2023  roku  –  jest  to  kontynuacja  poprzedniej  uchwały.  Projekt  uchwały  podlegał
zgłoszeniu do Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministerstwa Rolnictwa i
Rozwoju  Wsi.  
Po niewielkich poprawkach obu instytucji oraz poprawkach biura prawnego, przedkłada się
niniejszy projekt. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w
spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg w spłacie
należności  pieniężnych  mających  charakter  cywilnoprawny,  przypadających  Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg”.

Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu udzielania ulg 
w spłacie należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie
Ciechanowiec  i  jej  jednostkom  organizacyjnym  oraz  warunków  dopuszczalności  pomocy
publicznej  w  przypadkach,  w  których  ulga  stanowić  będzie  pomoc  publiczną,  a  także
wskazania  organów  uprawnionych  do  udzielania  tych  ulg  stanowi  załącznik  nr  6 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 6

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  w  czerwcu  bieżącego  roku
podejmowana była uchwała w sprawie wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. Podlaski Urząd Wojewódzki uchylił
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tą  uchwałę  w  całości,  ponieważ  załączniki  zawierały  błędne  dane.  W  związku  z  tym
przedkłada się projekt uchwały po wprowadzonych zmianach. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego
oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz
wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego
oraz  wzoru  deklaracji  o  dochodach  gospodarstwa  domowego  stanowi  załącznik  nr 7 do
protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz Gminy Anna Czapkowska poinformowała,  że proponowana uchwała pozwoli na
nawiązanie stosunków partnerskich pomiędzy jednostkami samorządu terytorialnego, które
zostały  zapoczątkowane  w  1974  roku,  kiedy  to  oba  miasta  w  przyjacielskiej  atmosferze
rywalizowały ze sobą w Banku Miast. Pierwsze kroki współpracy z Gminą Pińczów zostały
już  poczynione.  W dniach  7-8  sierpnia  delegacja  z  Gminy  Ciechanowiec  na  zaproszenie
Burmistrza Miasta i Gminy Pińczów była w Pińczowie, gdzie został podpisany list intencyjny
w sprawie współpracy pomiędzy Pińczowem i Ciechanowcem. Delegacja zwiedziła Pińczów.
Dzięki nawiązaniu tej współpracy będzie możliwość wspólnej realizacji różnych projektach. 
W ten weekend delegacja z Pińczowa przyjeżdża do Ciechanowca. 

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  że  pomysł
nawiązania współpracy narodził się z Gminy Pińczów. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów.

Projekt uchwały w sprawie nawiązania współpracy z Gminą Pińczów stanowi załącznik nr 8
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do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 8

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  mieszkańcy  ul.  Wąskiej  złożyli
petycję w sprawie przelotowości tej ulicy. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji widzi problem,
że  każda  ulica  powinna  być  przelotowa  bo  wtedy  jest  bezpieczna,  jednak  Komisja  nie
uwzględnia  petycji  mieszkańców  w  kwestii  podjęcia  czynności  celem  połączenia  ulicy
Wąskiej  z  ulicą  Szeroką  
z przyczyn podanych w uzasadnieniu. Ze strony Gminy Ciechanowiec były podejmowane już
czynności dotyczące przelotowości tej ulicy. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad pkt 3 ppkt 9

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła punkt:  rozpatrzenie  
i  zaopiniowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  regulaminu  dostarczania  wody  
i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec.

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Sekretarz  Gminy  Annę
Czapkowską o omówienie projektu uchwały. 

Sekretarz  Gminy  Anna  Czapkowska  poinformowała,  że  w  czerwcu  bieżącego  roku
podejmowany był  projekt  uchwały  w sprawie  przyjęcia  projektu  regulaminu  dostarczania
wody  
i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Ciechanowiec.  Projekt  został  przekazany  
do  zaopiniowania  Wodom  Polskim.  Po  pozytywnym  zaopiniowaniu  przez  Dyrektora
Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  przedkłada  się   projektu  uchwały  w  sprawie
przyjęcia  regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy
Ciechanowiec.  Regulamin jest  dostosowany do aktualnych przepisów,  określa  prawa oraz
obowiązki Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Kanalizacyjnego. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka zapytała, czy Radni zgłaszają
pytania do projektu uchwały.
Pytań nie zgłoszono.
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Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poddała  pod  głosowanie
projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków

na terenie Gminy Ciechanowiec.

Komisja 3 głosami za w obecności 3 członków Komisji  pozytywnie zaopiniowała projekt
uchwały  w sprawie  przyjęcia  regulaminu dostarczania wody i  odprowadzania ścieków na
terenie Gminy Ciechanowiec.
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków
na terenie Gminy Ciechanowiec stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad pkt 4

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Informacja o przebiegu
wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  poprosiła  Burmistrza
Ciechanowca Eugeniusza Święckiego o omówienie informacji.

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca Eugeniusz Święcki,  który poinformował,  że dochody
zrealizowane  zostały  w  prawie  48  %,  a  wydatki  w  27  %.  Jeżeli  chodzi  o  planowany  
do  zaciągnięcia  w  roku  bieżącym  dług  to  wynosi  on  6 500 000,00  zł.  Burmistrz
poinformował, że może zdarzyć się też tak, że nie będzie potrzeby zaciągania tego kredytu. 
Jeżeli chodzi o inwestycje, które mają duży wpływ na realizację wydatków to:
- Modernizacja Stacji Uzdatniania Wody w Radziszewie-Sieńczuch – został złożony wniosek,
który niestety został negatywnie rozpatrzony.
- Rozbudowa drogi we wsi Wojtkowice-Glinna – inwestycja została już rozpoczęta i zakończy
się w roku bieżącym.
- Rozbudowa drogi we wsi Ciechanowczyk – inwestycja została zakończona.
- Rozbudowa drogi we wsi Przybyszyn - inwestycja jest na ukończeniu.
-  Rozbudowa drogi we wsi Czaje-Wólka – jeden odcinek został  zrealizowany, drugi jest  
do realizacji.
- Rozbudowa ul. Kuczyńskiej – zakończenie inwestycji planowane jest w tym tygodniu.
- Rozbudowa ul. Spółdzielczej i ul. Armii Krajowej – wykonawca, który wygrał przetarg nie
był  w  stanie  zrealizować  tych  inwestycji  z  uwagi  na  duży  wzrost  kosztów  materiałów
budowlanych. Jednak po przeprowadzonych rozmowach wykonawcy poprosili o przedłużenie
realizacji tych inwestycji do października przyszłego roku. W roku bieżącym rozpoczną się
prace kanalizacyjne i kanałowe. Wykonawcy liczą na to, że zimą część towarów będzie tańsza
i będą w stanie zrealizować tą inwestycję.  
- Rozbudowa drogi Łempice – Kobusy – Koce-Schaby – wygrała firma ‘Kunicki’ z Brańska.
Po miesiącu firma dostarczyła pisma z informacją, że nie jest w stanie wykonać tej inwestycji,
ponieważ koszty wykonania znacznie wzrosły. Ogłoszony został kolejny przetarg.
- Zakup samochodu osobowego – inwestycja została zrealizowana.
- Klub Seniora we wsi Wojtkowice Stare – przygotowywane są dokumenty do ogłoszenia
przetargu,
- Żłobek Miejski w Ciechanowcu – wykonawca ma miesiąc opóźnienia, Żłobek Miejski ruszy
od 1 października.

Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  Aneta  Joanna  Czarnecka  zapytała,  czy  są  pytania  
do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku. 
Pytań nie zgłoszono. 
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Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 roku stanowi załącznik
nr 11 do protokołu.

Ad pkt 5

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  otworzyła  punkt:  Informacja  dotycząca
przygotowania obiektów oświatowych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego oraz sytuacji
finansowej szkół podstawowych i przedszkola.
Przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poprosiła  Burmistrza  Ciechanowca  Eugeniusza
Święckiego o omówienie informacji.

Głos  zabrał  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki,  który  poinformował,  że  do
Przedszkola  zostało  zgłoszonych  132  dzieci  (6  grup).  Ogłoszony  został  przetarg  na
zagospodarowanie placu przy Przedszkolu.  Na parterze Szkoły Podstawowej im. Mikołaja
Kopernika w Ciechanowcu umieszczony zostanie Żłobek Miejski. Burmistrz poinformował, 
że  nie  przystępuje  do  remontów  szkół  w  chwili  obecnej,  ponieważ  nie  ma  możliwości
lokalowych.  Do  Szkoły  Podstawowej  w  Łempicach  w  bieżącym  roku  szkolnym  będzie
uczęszczało 91 dzieci. Do Żłobka Miejskiego powinno być przyjętych 32 dzieci. W związku 
z tym, że wpłynęło 48 podań zostanie utworzona trzecia grupa (płatna). Burmistrz dodał, że
jest również bardzo duże zainteresowanie pracą w Żłobku (na 5 etatów wpłynęło 34 podania).
Wybrano Dyrektora Żłobka. 

Przewodnicząca Komisji  Rewizyjnej  Aneta Joanna Czarnecka zapytała,  czy są pytania do
informacji.
Pytań nie zgłoszono. 

Informacja  dotycząca  przygotowania  obiektów oświatowych do rozpoczęcia  nowego roku
szkolnego oraz sytuacji finansowej szkół podstawowych i przedszkola stanowi załącznik nr
12 do protokołu.

Ad pkt 6

Przewodnicząca Komisji Aneta Joanna Czarnecka otworzyła punkt: Sprawy różne.

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Aneta Joanna Czarnecka poinformowała, że wpłynęły
następujące pisma:

1. Rozstrzygnięcie nadzorcze stwierdzające nieważność uchwały Nr 232/XXX/21 Rady
Miejskiej  w Ciechanowcu z dnia  18 czerwca 2021 r.  w sprawie określenia  wzoru
wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach
gospodarstwa domowego. Pismo stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

2. Postanowienie Dyrektora  Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Lublinie
dotyczące  zaopiniowania  przedłożonego  w  dniu  2  lipca  2021  r.  Dyrektorowi
Regionalnego  Zarządu  Gospodarki  Wodnej  w  Lublinie  projektu  regulaminu
dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Ciechanowiec. Pismo
stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

3. Skarga na PRK FARE w Ciechanowcu. Przewodnicząca odczytała treść skargi. Skarga
stanowi  załącznik nr 15 do protokołu.  Burmistrz Ciechanowca Eugeniusz Święcki
poinformował, że na skargę została już udzielona odpowiedź. 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zapytała, czy są jeszcze pytała.

Głos zabrał Radny Przemysław Dybowski, który zapytał o gazyfikację Ciechanowca.

W  odpowiedzi  Burmistrz  Ciechanowca  Eugeniusz  Święcki  poinformował,  że  należy
skontaktować się z Prezesem PSG i poinformować, żeby firma przystąpiła już do kolejnego
etapu gazyfikacji  miasta,  czyli  przygotowania dokumentacji  przyłącza pozostałych ulic od
głównej sieci.
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zapytała, czy są jeszcze pytała.
Pytań nie zgłoszono.

Ad pkt 7

Przewodnicząca  Komisji  Aneta  Joanna  Czarnecka  podziękowała  za  udział  w posiedzeniu
Komisji Rewizyjnej i dokonała zamknięcia posiedzenia.

Protokołowała:

Wioleta Kierska
Przewodnicząca Komisji

 Aneta Joanna Czarnecka
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